
ძვირფასო კოლეგებო,

გილოცავთ შობა-ახალ წელს და გისურვებთ ბედნიერი, 
ნაყოფიერი და წარმატებული 2023 წლის დადგომას! 

ახალი წელი ყოფილიყოს მშვიდობით, კეთლიდღეობითა 
და წინსვლით დატვირთული სრულიად 
საქართველოსთვის და მთლიანად მსოფლიოსთვის.

ჩვენი საბჭოს სახელით კი ვისურვებდით, რომ მომავალი 
წელი იყოს თანასწორობისა და ტოლერანტობის, ასევე, 
უკეთესი მომავლისკენ დაუღალავი სწრაფვით 
გადადგმული მნიშვნელოვანი ნაბიჯებით სავსე.

საბჭოს თავმჯდომარე,

ნინო წილოსანი

1

2

3

5

6

7

გენდერული თანასწორობის ახალი 
სახელმწიფო კონცეფცია

ქალთა ეკონომიკური გაძლიერების სახელმწიფო 
კონცეფცია

გენდერული გავლენის ანალიზის (GIA) 
ინსტიტუციონალიზაცია

მსხვერპლის სტატუსის გაუქმება

თემატური მოკვლევა -შშმ ქალებისა და 
გოგოების ხელმისაწვდომობა ჯანდაცვის 
სერვისებზე

თემატური მოკვლევა -ქალთა უფლებები 
არაფორმალურ ეკონომიკაში და კოვიდ 19-ის 
გავლენა

სტამბოლის კონვენციის ფარგლებში ნაკისრი 
ვალდებულებების შესრულების მონიტორინგი

თემატური მოკვლევა გენდერული 
თანასწორობის საკითხების მეინსტრიმინგი 
სამთავრობო პოლიტიკაში

თემატური მოკვლევა- ქალებისა და 
გოგოებისათვის ინფრასტრუქტურის (გზა, 
ტრანსპორტი, ინტერნეტი, წყალი) 
ხელმისაწვდომობის შესახებ

თემატური მოკვლევა- ქალების წვდომა 
ფინანსურ რესურსებზე

საბჭოს ინიციატივით დაინერგა პარლამენტის 
გენდერული მგრძნობელობის ინდექსი, რომელიც 
შეაფასებს პარლამენტის გენდერულად მგრძნობიარე 
პოლიტიკას.

საბჭოს 2022 წლის მნიშვნელოვანი მიღწევები 
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საბჭო  გახდა თანასწორობის თაობის მონიტორინგის ჯგუფის 
წევრი, რომლის მიზანია ხელი შეუწყოს თანასწორობის 
თაობის გლობალური მობილიზაციის ფარგლებში აღებული 
სახელმწიფო ვალდებულებების ჯეროვან შესრულებას, 
შესრულების კოორდინირებულ მონიტორინგსა და 
პროგრესის პროაქტიულ გამოქვეყნებას.

საბჭო მუნიციპალური სამოქმედო გეგმის ფარგლებში 59 
მუნიციპალიტეტს ესტუმრა, ჩამოაყალიბა 
მუნიციპალური თანამშრომლობის პლატფორმა  და ე.წ. 
დონორთა მეფინგი, რომლის ფარგლებშიც 
ადგილობრივ დონეზე განახორციელა მნიშვნელოვანი 
აქტივობები.

საბჭომ დააწესა ყოველწლიური ჯილდო 
გენდერული თანასწორობისა და ქალთა 
გაძლიერებისთვის შეტანილი წვლილისთვის.

საბჭოს წლის იდეა კი ციფრული ბიბლიოთეკის  
შექმნაა, რომელიც  გენდერული თემატიკის გარშემო 
ინფორმატიულ, სანდო და მუდმივად განახლებად 
სივრცეს გთავაზობთ, ხოლო გენდერული 
თანასწორობის საკითხებით დაინტერესებულ 
ნებისმიერ პირს ხელს შეუწყობს აიმაღლოს ცოდნა 
და ცნობიერება გენდერულ თემატიკაზე.

საინფორმაციო ბიულეტენი I ნოემბერი

 OSCE/ODIHR-ის მაღალი დონის შეხვედრა 
ქალთა პოლიტიკურ მონაწილეობაზე

  
საბჭომ გაეროს განვითარების პროგრამის 
(UNDP) მხარდაჭერით სტუდენტებთან 
პანელური დისკუსია გამართა
  

  
სამ ნოემბერს საბჭოს თავმჯდომარე ნინო წილოსანმა 
და საბჭოს წევრებმა, ბაია კვიციანმა და გიორგი 
ხელაშვილმა მონაწილეობა მიიღეს OSCE/ODIHR-ის 
მიერ ორგანიზებულ შეხვედრაში, რომელიც 
საარჩევნო პერიოდში გენდერულ თანასწორობას 
ეხებოდა.
  
პოლიტიკური პარტიების, სამოქალაქო 
საზოგადოებისა და მედიის წარმომადგენლება 
მოისმინეს და იმსჯელეს ODIHR-ის იმ 
რეკომენდაციების გარშემო, რაც ქალთა პოლიტიკურ 
გაძლიერებას და საარჩევნო პროცესში 
ინკლუზიურობის გაზრდას მიემართება.
  
 
  

  
16 დღიანი კამპანიის ფარგლებში საბჭომ 29 
ნოემბერს გაეროს განვითარების პროგრამის 
(UNDP) მხარდაჭერით გამართა პანელური 
დისკუსია სტუდენტებთან, თბილისის 
სახელმწიფო უნივერსიტეტში. პანელურ 
დისკუსიაში რელევანტური უწყებების 
წარმომადგენლებმა და სტუდენტებმა 
იმსჯელეს ისეთ მნიშვნელოვან საკითხებზე, 
როგორიცაა: ქალთა მიმართ და ოჯახში 
ძალადობის წინააღმდეგ ბრძოლა, ქვეყნის 
წარმატებული გამოცდილება და 
გამოწვევები აღნიშნული მიმართულებით, 
ქალების ეკონომიკური გაძლიერება, 
როგორც ძალადობის პრევენციის 
ინსტრუმენტი და ქალთა მიმართ 
ეკონომიკური ძალადობა, როგორც 
ძალადობის დაფარული ფორმა.
    
საბჭოს წევრებმი საქართველოში გაეროს 
ბავშვთა ფონდის (UNICEF) 
წარმომადგენელს, ღასან ხალილს შეხვდნენ
  

  
შვიდ ნოემბერს  საბჭოს წევრებმა, ხატია 
წილოსანმა და ბაია კვიციანმა 
საქართველოში გაეროს ბავშვთა ფონდის 
(UNICEF) წარმომადგენელთან ღასან 
ხალილთან შეხვედრისას ბავშვთა 
ბულინგის შესახებ ისაუბრეს. შეხვედრა 
დაეთმო იმ აქტივობებზე მსჯელობას, რ 
ომლის დაგეგმვაც შესაძლებელია 
ბულინგის პრევენციის, ფაქტების 
გამოვლენისა და აღმოფხვრის 
მიმართულებით.
  

  
საბჭო შეუერთდა გენდერული ნიშნით 
ძალადობის წინააღმდეგ 16 დღიან 
გლობალურ კამპანიას
  

 საბჭო შეუერთდა გენდერული ნიშნით ძალადობის 
წინააღმდეგ 16 დღიან გლობალურ კამპანიას, 
რომელიც მსოფლიოს 187 ქვეყანაში 1991 წლიდან 
აღინიშნება და მიზნად ისახავს საზოგადოების 
ცნობიერების ამაღლებას ქალთა მიმართ 
ძალადობისა და ოჯახში ძალადობის 
აღმოსაფხვრელად. აღნიშნულთან დაკავშირებით 
საბჭოს Facebook პლატფორმის ფარგლებში 
ვრცელდება ინფორმაცია ძალადობის მსხვერპლი 
ქალების ანონიმური ისტორიების შესახებ, 
აღნიშნულთან დაკავშირებით გავრცელდა 
განცხადებაც, რომელშიც ნათქვამია, რომ ძალადობა 
წარმოადგენს ურთულეს სოციალურ და 
სამართლებრივ პრობლემას, რომელიც ხელს უშლის 
თანასწორობის, განვითარებისა და მშვიდობის 
მიღწევას. ქალთა მიმართ ძალადობის წინააღმდეგ 
ბრძოლა სახელმწიფოს და ჩვენი-საზოგადოების, 
პრიორიტეტია, შესაბამისად, მისი დასრულება 
ყველას ეხება.
  

საინფორმაციო ბიულეტენი I ნოემბერი

  
სამ ნოემბერს საბჭოს თავმჯდომარე ნინო 
წილოსანმა თანასწორობის თაობის ფორუმის - 
მრავალმხრივი ლიდერობის ჯგუფის 
დისტანციურ შეხვედრაში მიიღო 
მონაწილეობა და აუდიტორიას სიტყვით 
მიმართა. მთავარი აქცენტები მან ქალთა 
ტექნოლოგიებში ჩართულობაზე გააკეთა. 
  

  
ნოემბრის თვეში საბჭომ ქალთა 
ეკონომიკური გაძლიერების სახელმწიფო 
კონცეფციაზე ვიდეო-მიმართვები 
გაავრცელა

  
  
საბჭოს Facebook პლატფორმით გავრცელდა საბჭოს 
თავმჯდომარისა წევრი დეპუტატების ვიდეო მიმართვები, 
რომელიც ეძღვნებოდა ქალთა ეკონომიკური გაძლიერების 
შვიდ მიმართულებას. ვიდეო ჩანაწერებში ყურადღება 
გამახვილებულია შემდეგ საკითხებზე: აუნაზღაურებელი 
შრომა, ეკონომიკური რესურსების თანაბარ წვდომა, 
საჯარო სექტორის შესყიდვების და დასაქმების 
გაუმჯობესება, ხილვადობის გაზრდა, გენდერულად 
მგრძნოებიარე სამართლებრივი ჩარჩოს გაძლიერება, 
წინააღმდეგობრივ სოციალურ ნორმებთან ბრძოლა.

  

Gender@parliament.ge
გენდერული თანასწორობის მუდმივმოქმედი საპარლამენტო საბჭო 
https://www.facebook.com/GenderEqualityCouncil

  
ნინო წილოსანმა თანასწორობის თაობის 
ფორუმის - მრავალმხრივი ლიდერობის 
ჯგუფის შეხვედრაში მიიღო მონაწილეობა
  

  
ნინო წილოსანმა და საბჭოს წევრმა, თეონა 
აქუბარდიამ OSCE/WAVE NETWORK-ისა და 
ქალთა ფონდი “სოხუმის” ღონისძიებაში 
მიიღეს მონაწილეობა
  

  
"ქალების ფინანსური რესურსების 
ხელმისაწვდომობის" შესახებ თემატური 
მოკვლევა დასკვნით ფაზაში გადავიდა. 
თემატური მოკვლევის ხელმძღვანელმა ანა 
ნაცვლიშვილმა 9 -10 ნოემბერს შესაბამის 
უწყებებთან ერთად გასვლით სამუშაო 
შეხვედრაზე იმსჯელა იმ მიგნებებზე, რაც 
ანგარიშის სამუშაო ვერსიაში გამოიკვეთა და 
სამუშაო ჯგუფთან ერთად დასახა სამომავლო 
რეკომენდაციები.
  

  
რვა ნოემბერს საბჭოს თავმჯდომარემ, ნინო 
წილოსანმა და საბჭოს წევრმა, თეონა 
აქუბარდიამ OSCE/WAVE NETWORK-ისა და ქალთა 
ფონდი “სოხუმის” ღონისძიებაში მიიღეს 
მონაწილეობა და დამსწრეებს ქალთა მიმართ 
ძალადობის შესახებ საქართველოს მიერ 
განხორციელებული ძალისხმევის შესახებ 
მოახსენეს. საერთაშორისო კონფერენცია, 
რომელსაც უკრაინიდან, სომხეთიდან და 
ბოსნია-ჰერცოგოვინადან პარტნიორებიც 
ესწრებოდნენ, ეხებოდა ომის დროსა და ომის 
შემდგომ პერიოდში გენდერული ძალადობის 
(GBV) პრევენციისა და რეაგირების საკითხის. 
დისკუსიაზე მხარეებმა იმსჯელეს გენდერულ 
ძალადობასთან ბრძოლის საუკეთესო 
პრაქტიკებზე და ერთმანეთს გაუზიარეს 
საკუთარი ქვეყნების გამოცდილება.
  

  
ნინო წილოსანმა თანასწორობის თაობის 
ფორუმის - მრავალმხრივი ლიდერობის 
ჯგუფის შეხვედრაში მიიღო მონაწილეობა
  

  
"ქალების ფინანსური რესურსების 
ხელმისაწვდომობის" შესახებ თემატური 
მოკვლევის შემაჯამებელი შეხვედრა 
გაიმართა
  

საინფორმაციო ბიულეტენი I ნოემბერი

მიმდინარე წლის 13 და 24 ოქტომბერს, საბჭოს 
წევრის ბაია კვიციანის ხელმძღვანელობით 
თემატური მოკვლევის - „ქალებისა და 
გოგოებისთვის ინფრასტრუქტურის (გზა, 
ტრანსპორტი, ინტერნეტი, წყალი) მისაწვდომობის 
შესახებ“ - ზეპირი მოსმენა გაიმართა.
საბჭომ მოუსმინა ეკონომიკისა და მდგრადი 
განვითარების, რეგიონული განვითარებისა და 
ინფრასტრუქტურის სამინისტროს და 
რელევანტური უწყებების, ბანკების 
წარმომადგენლებს.
   „ქალებისა და გოგოებისთვის 
ინფრასტრუქტურის ხელმისაწვდომობის შესახებ 
თემატური მოკვლევა მიზნად ისახავს ამ კუთხით 
არსებული გამოწვევების კვლევას შემდგომში მათი 
ხელმისაწვდომობის გაზრდის მიზნით.
მოკვლევა ხორციელდება გაეროს განვითარების 
პროგრამისა(UNDP) და ეროვნულ 
დემოკრატიული ინსტიტუტის (NDI) 
მხარდაჭერით.

  
15 ნოემბერს საბჭოს მორიგი სხდომა გაიმართა, სადაც სამ 
ძირითად თემაზე გაკეთდა აქცენტი.  საბჭოს თავმჯდომარე 
ნინო წილოსანმა დამსწრეებს ქალთა ეკონომიკური 
გაძლიერების კონცეფცია გააცნო და მისი დაინიცირების 
აუცილებლობას გაუსვა ხაზი. სხდომაზე, ასევე განხილულ 
იქნა საბჭოს წევრის ანა ნაცვლიშვილის თემატური 
მოკვლევის - „ქალების წვდომა ფინანსურ რესურსებზე“ 
მთავარი მიგნებები. შეხვედრის მესამე ნაწილი დაეთმო 
„თანასწორობის მოძრაობის“ კვლევის პრეზენტაციას.
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თემატური მოკვლევის-„ქალებისა და გოგოებისთვის 
ინფრასტრუქტურის (გზა, ტრანსპორტი, ინტერნეტი, 
წყალი) მისაწვდომობის შესახებ“ - ზეპირი მოსმენები 
გაიმართა.

  
15 ნოემბერს საბჭოს მორიგი სხდომა 
გაიმართა

  

    
სა

მიმდინარე წლის 25 ოქტომბერს, საბჭოს 
თავმჯდომარე ნინო წილოსანმა და საბჭოს წევრმა 
ანა ნაცვლიშვილმა მონაწილეობა მიიღეს გაეროს 
განვითარების პროგრამის (UNDP) კვლევის 
პრეზენტაციაში, რომელიც აანალიზებს ქალთა 
პოლიტიკურ მონაწილეობას, გენდერულ 
კვოტირებას, გამოავლენს კანონმდებლობისა და 
პარტიულ წესებში არსებულ ხარვეზებს და 
შეიმუშავებს რეკომენდაციებს.
ანალიტიკური სამაგიდო კვლევა მომზადებულია 
ეროვნულ-დემოკრატიული ინსტიტუტისა/NDI და 
გაეროს განვითარების პროგრამის/UNDP 
დაკვეთით და დიდი ბრიტანეთისა და შვედეთის 
ხელშეწყობით.
 

 საბჭოს თავმჯდომარე ნინო წილოსანმა და საბჭოს 
წევრმა ანა ნაცვლიშვილმა მონაწილეობა მიიღეს 

გაეროს განვითარების პროგრამის (UNDP) კვლევის 
პრეზენტაციაში.

საინფორმაციო ბიულეტენი I დეკემბერი

შეხვედრა SANE-ს ექსპერტებთან კონფერენცია კლიმატის ცვლილებისა და 
გენდერის საკითხების შესახებ

2 დეკემბერს 16 დღიანი გლობალური კამპანიის 
ფარგლებში გენდერული თანასწორობის საბჭოს 
თავმჯდომარემ, ნინო წილოსანმა სექსუალური
ძალადობის საკითხზე მნიშვნელოვან პრეზენტაციაში 
მიიღო მონაწილეობა. მხარეებმა განიხილეს 
სექსუალური ძალადობის სამედიცინო ექსპერტთა 
პროგრამა (SANE), როგორც სექსუალური 
ძალადობის წარმატებული გამოძიების ამერიკული 
მოდელი და იმსჯელეს აღნიშნული პროგრამის 
ქართულ პერსპექტივებზე.

2 დეკემბერს გენდერული თანასწორობის საბჭოს 
წევრმა, გიორგი ცაგარეიშვილმა მნიშვნელოვან 
კონფერენციაში მიიღო მონაწილეობა, რომელიც 
ეხებოდა კლიმატის ცვლილებისა და გენდერის 
საკითხებს. შეხვედრაზე, რომელსაც დონორები, 
არასამთავრობო ორგანიზაციებისა და 
რელევანტური უწყებების წარმომადგენლები 
ესწრებოდნენ, ისაუბრეს კლიმატის ცვლილების 
ეროვნულ პოლიტიკაში გენდერული საკითხების 
ინტეგრირების და ამ თემაზე ცნობიერების 
ამაღლების შესახებ.

საბჭოს თავმჯდომარის და წევრების 
ვიზიტი ბრიუსელში

5-9 დეკემბერს გენდერული თანასწორობის საბჭოს 
თავმჯდომარე ნინო წილოსანი, საბჭოს წევრები გიორგი 
ცაგარეიშვილი და ანა ბუჩუკური, ასევე საბჭოს მდივანი ანა 
მაგრაქველიძე რელევანტური უწყებების 
წარმომადგენლებთან ერთად სასწავლო ვიზიტით ბრიუსელს 
ეწვია.   ვიზიტების მთავარი მიზანი გახლდათ გენდერული 
თანასწორობის შესახებ კარგი პრაქტიკისა და გამოცდილების  
გაზიარება.
სასწავლო ვიზიტის ფარგლებში მნიშვნელოვანი შეხვედრა 
გაიმართა საქართველოს მუდმივი წარმომადგენლის, ვიქტორ 
დოლიძის მხარდაჭერით, NATO-ს სათაო ოფისში. ვიზიტის 
ფარგლებში საქართველოს დელეგაცია ქალთა, მშვიდობისა 
და უსაფრთხოების საკითხებში NATO-ს გენერალური მდივნის 
სპეციალურ წარმომადგენელს, ირენ ფელინს შეხვდა. 
ღონისძიების ფარგლებში მხარეებმა განიხილეს ქვეყნის 
პროგრესი გაეროს უშიშროების საბჭოს რეზოლუცია 1325-ის 
შესრულების მიმართულებით და შეთანხმდნენ 
თანამშრომლობის სამომავლო პერსპექტივებზე.
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ვიზიტი ბარნაჰუსში

6 დეკემბერს გენდერული თანასწორობის საბჭოს 
წევრებმა ბაია კვიციანმა და ლევან იოსელიანმა 
ძალადობის მსხვერპლი ბავშვებისთვის 
ფსიქოლოგიურ-სოციალური მომსახურების ცენტრი, 
ე.წ. ბარნაჰუსი, მოინახულეს და ადგილზე გაეცნენ 
ცენტრის მუშაობის სპეციფიკასა და სერვისის 
მიწოდებასთან დაკავშირებულ გამოწვევებს. 
მხარეებმა იმსჯელეს საკანონმდებლო გამოწვევებსა 
და მომავალ გეგმებზე, რომლის მიხედვითაც 
აღნიშნული ცენტრის მომსახურება უფრო ეფექტური 
და მოქნილი გახდება.

საინფორმაციო ბიულეტენი I დეკემბერი

მაღალი დონის კონფერენცია - ქალები 
ტექნოლოგიებში ეუთოს მაღალი დონის შეხვედრა და 

ვორქშოპი

12 დეკემბერს ტექნოლოგიებში გოგოებისა და 
ქალების ჩართვის მიზნით განათლების 
აუცილებლობაზე სამსჯელოდ მაღალი დონის 
კონფერენცია გაიმართა. ის მიზნად ისახავდა 
საქართველოში საინფორმაციო და საკომუნიკაციო 
ტექნოლოგიების სექტორში ქალების ჩართულობის 
კვლევის (2022) მიგნებებისა და რეკომენდაციების 
გაცნობას და მონაწილეებთან მსჯელობას 
საინფორმაციო და საკომუნიკაციო ტექნოლოგიების 
სფეროს ეკოსისტემასა და განათლების, დასაქმებისა 
და სამეწარმეო შესაძლებლობებზე. ღონისძიებაზე 
ყურადღება გამახვილდა საბჭოს ერთ-ერთ 
პრიორიტეტზე - ქალთა ეკონომიკურ 
განვითარებაზე, რომლის წინაპირობაც განათლებაში 
მეტი ინვესტიციის ჩადებაა. სწორედ აღნიშნულის 
შედეგად ვიღებთ ქალების თანაბარ მონაწილეობას 
და დისკრიმინაციისგან დაცლილ გარემოს.

12 დეკემბერს გენდერული თანასწორობის საბჭოსა და 
ეუთოს ერთობლივი ღონისძიება გაიმართა, რომელზეც 
მხარეებმა ქართულ პოლიტიკაში ქალთა მიმართ 
ძალადობის საკითხებზე იმსჯელეს. შეხვედრის პირველი 
ნაწილი დაეთმო OSCE/ODIHR-ის სახელმძღვანელოს 
პრეზენტაციას თემაზე - „ქალთა მიმართ ძალადობის 
წინააღმდეგ ბრძოლა პოლიტიკაში“ და მის გარშემო 
დისკუსიას. შეხვედრის მეორე ნაწილი კი შედგებოდა 
ვორქშოპისგან, რომლის მთავარი მიზანი პოლიტიკაში 
ქალთა მიმართ ძალადობის წინააღმდეგ ბრძოლის ეფექტურ 
გზებზე და მათი საქმიანობის უსაფრთხოების 
უზრუნველყოფაზე მსჯელობა იყო. ღონისძიებაში 
მონაწილეობდნენ პარლამენტის წევრები, ცენტრალური 
საარჩევნო კომისიის, თბილისის საკრებულოს გენდერული 
თანასწორობის საბჭოს, მთავრობის ადმინისტრაციის, 
საარჩევნო სისტემების საერთაშორისო ფონდის (IFES) და 
ადგილობრივი არასამთავრობო ორგანიზაციების 
წარმომადგენლები.

შეხვედრა ისრაელის ქალთა 
დელეგაციასთან

16 დეკემბერს გენდერული საბჭოს თავმჯდომარე 
საბჭოს თავმჯდომარე - ნინო წილოსანი და საბჭოს 
წევრები - ბაია კვიციანი და ხატია წილოსანი 
საქართველოში ვიზიტით მყოფ ისრაელის ლიდერ 
ქალთა ფორუმის წარმომადგენლებს შეხვდნენ. 
გაცნობითი ხასიათის შეხვედრაზე მნიშვნელოვანი 
საკითხები განვიხილეთ, მათ შორის, საქართველოსა 
და ისრაელს შორის არსებული მრავალსაუკუნოვანი 
მეგობრული ურთიერთობა და მისი გაღრმავების 
მნიშვნელობა.

Gender@parliament.ge

გენდერული თანასწორობის მუდმივმოქმედი საპარლამენტო საბჭო 
https://www.facebook.com/GenderEqualityCouncil

გენდერული თანასწორობის ეროვნული 
კონფერენცია

15 დეკემბერს 16 დღიანი გლობალური კამპანიის 
ფარგლებში გენდერული თანასწორობის საბჭოს 
თავმჯდომარემ, ნინო წილოსანმა დამსწრეებს 
პოლიტიკაში ქალთა მიმართ ძალადობაზე ესაუბრა. 
შეხვედრაზე დისკუსიები გაიმართა იმ ძირითად 
საკითხებზე, რომლის ფარგლებშიც გენდერული 
თანასწორობის საბჭო აქტიურად მუშაობს.   მაღალი 
დონის კონფერენციაში დამსწრეებს სიტყვით 
მიმართეს პარლამენტის თავმჯდომარის 
მოადგილემ, გაეროს მუდმივმა კოორდინატორმა 
საქართველოში, ასევე, შვედეთის, ამერიკის 
შეერთებული შტატების, ევროკავშირის, 
გაერთიანებული სამეფოს და შვეიცარიის საგანგებო 
და სრულუფლებიანმა ელჩებმა, ასევე პარტნიორი 
დონორი ორგანიზაციებისა და უწყებების 
წარმომადგენლებმა.

საინფორმაციო ბიულეტენი I დეკემბერი

საბჭოს შემაჯამებელი ღონისძიება და 
ციფრული ბიბლიოთეკის პრეზენტაცია შეხვედრა ორგანიზაციასთან „ქალი და 

რეალობა“

19 დეკემბერს გენდერული თანასწორობის 
საბჭომ 2022 წლის საქმიანობის შემაჯამებელი 
ღონისძიების ფარგლებში გენდერული 
თანასწორობის საკითხზე შექმნილი პირველი 
ციფრული ბიბლიოთეკის პრეზენტაცია 
გამართა. ღონისძიების მონაწილეებს 
პარლამენტის თავმჯდომარე შალვა 
პაპუაშვილმა მიმართა, გენდერული 
თანასწორობის საბჭოს პროდუქტიულ 
საქმიანობაზე გაამახვილა ყურადღება. 
ღონისძიებაზე  საბჭოს 2022 წლის საქმიანობის 
ანგარიშის პრეზენტაცია   თავმჯდომარე ნინო 
წილოსანმა წარადგინა. მან დეტალურად 
ისაუბრა საბჭოს საქმიანობის ძირითად 
მიმართულებებზე, ინიციატივებსა და 
მნიშვნელოვან აქტივობებზე. საბჭოს 
საქმიანობის ანგარიშს და ელექტრონული 
ბიბლიოთეკის პრეზენტაციას სტუდენტები, 
რელევანტური უწყებების, საქართველოში 
აკრედიტებული დიპლომატიური მისიების 
და სამოქალაქო სექტორის წარმომადგენლები 
ესწრებოდნენ. ციფრული ბიბლიოთეკა 
შეიქმნა გაეროს განვითარების პროგრამის 
(UNDP), საარჩევნო სისტემების საერთაშორისო 
ფონდის (IFES), შვედეთისა და აშშ-ის 
საერთაშორისო განვითარების სააგენტოს 
(USAID) მხარდაჭერით.

შეხვედრა ისრაელის ქალთა 
დელეგაციასთან

Gender@parliament.ge

გენდერული თანასწორობის მუდმივმოქმედი საპარლამენტო საბჭო 
https://www.facebook.com/GenderEqualityCouncil

20 დეკემბერს საბჭოს თავმჯდომარე ნინო 
წილოსანი და საბჭოს წევრი რატი 
იონათამიშვილი შშმ ქალთა 
ადვოკატირების ორგანიზაციას „ქალი და 
რეალობის“ წარმომადგენლებს შეხვდნენ. 
მხარეებმა იმსჯელეს იმ გამოწვევებზე, რის
წინაშეც შშმ ქალები დგანან. ამასთან, 
გაცვალეს ინფორმაცია ამ მიმართულებით 
განხორციელებული აქტივობების შესახებ 
და მომავალი წლიდან სამომავლო 
თანამშრომლობაზე შეთანხმდნენ.
 


